

*Taiwan International
Studies Quarterly*

*International
Studies*

台灣國際研究季刊

Theme Articles

Shane Lee

Ireland's Electoral System

Tiuⁿ Hak-khiam

Can State Actions Save a Minority Language? On Ireland's Language Revitalization

Chiu-Ching Kuo

How Ireland Is Independent from the Occupation of the United Kingdom

Shun-jie Ji

Issues of National Identity in Ireland

Kien-Tsu James Lin

Irish Growth Model?

Cheng-Feng Shih

Peace in Northern Ireland

Research Articles

Lutgard Lams

Media Panic or Manic: The 2004 Taiwan Parliamentary Election in the Local English-Language Press

Ketty W. Chen

Disciplining Taiwan: The Kuomintang's Methods of Control during the White Terror Era (1947-1987)

Ter-Hsing Cheng

National Identity and European Identity in the Czech Republic: The Cognitive Gap of the Public and Political Parties

專題論文

李憲榮/ 愛爾蘭「單一選票讓渡」的選舉制度

張學謙/ 國家能否挽救弱勢語言？以愛爾蘭語言復振為例

郭秋慶/ 愛爾蘭面對英國強鄰的生存與發展之道

紀舜傑/ 愛爾蘭的國家認同

林健次/ 愛爾蘭成長模式？

施正鋒/ 北愛爾蘭的和平

研究論文

Lutgard Lams/ 促生驚懼抑或鼓動狂熱——2004年台灣國會選舉期間的地方英文報紙報導

Ketty W. Chen/ 規訓台灣——白色恐怖下國民黨對台灣的控制方法

鄭得興/ 捷克的國家認同與歐洲認同——民意與政黨之認知差距

Taiwan International Studies Association

Volume 4, Number 4, Winter 2008

台灣國際研究學會出版

第4卷 第4期 2008年/ 冬季號